
Het verzoek wordt inmiddels ondersteund door de fracties van PvdA, SP en VVD. Kan dit in de email 
procedure worden meegenomen. 
 
Chris van Dam 

Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
 
Op 10 mrt. 2020 om 14:02 heeft Dam, van C. <C.vDam@tweedekamer.nl> het volgende geschreven: 

  
Geachte griffie, 
  
Graag zou ik de volgende email-procedure willen starten: 

- Ik zou de minister van BZK willen vragen om voorafgaand aan het AO rechtshandhaving (24 
maart) aan de Voortgangscommissie Sint-Maarten een korte rapportage te vragen en aan de 
Kamer te doen toekomen met daarin een overzicht van de adviezen en constateringen die de 
Voortgangscommissie de afgelopen jaren (minimaal 5 jaren) heeft gedaan ten aanzien van de 
gevangenis Point Blanche op Sint-Maarten; 

- Ik zou vanuit de commissie aan de Raad voor de Rechtshandhaving het verzoek willen doen 
om voorafgaand aan het AO rechtshandhaving (24 maart) een korte rapportage aan de 
Kamer te doen toekomen met daarin een overzicht van de adviezen en constateringen die de 
Raad voor de Rechtshandhaving de afgelopen jaren (minimaal 5 jaren) heeft gedaan ten 
aanzien van de gevangenis Point Blanche op Sint-Maarten 

- Ik zou de minister van BZK willen vragen om de meest recente rapportage van de 
Voortgangscommissie Sint-Maarten vóór het AO rechtshandhaving (24 maart) aan de Kamer 
te zenden. 

  
Graag zou ik de steun van de commissie willen vragen voor deze verzoeken. 
  
Ter geruststelling: dit alles is bilateraal met betrokkenen door mij voorbereid. 
  

Chris van Dam 
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